MODAL VERBS  (30.3.- 3.4- 3. šolske ure)

PONOVIMO!!!
V ŠOLI SMO ŽE ZAČELI  Z REQUEST (prošnjo) in OFFER (ponudbo)

1. REQUESTS AND OFFERS
REQUESTS: 
Za prošnje upporabljamo: 
CAN/ COULD
WILL/ WOULD
Ne pozabi, da je razlike med can/ will in could/would pri prevodu v  BI!!
Can I use your phone?     Ali lahko uporabim tvoj telefon?
Could I use your phone?     Ali bi lahko uporabil tvoj telefon?
Will you buy some bread, please?
Would you buy some bread, pease?

OFFERS: 
Za ponudbe uporabljamo:
WILL   - I will do the shopping.
SHALL IN SHOULD   V VPRAŠANJIH -  Shall I make you a sandwich?
CAN- I can help you.
          Can I offer you a drink?


NALOGE: 
REŠEN BI ŽE MORAL BITI DELOVNI LIST REQUESTS AND OFFERS – PREVODI!!!
Tisti, ki nimate je delovni list na spletu! Prevode zapiši v zvezek.
Zapis mora biti urejen tudi v zvezku!! Tisti, ki nimate v zvezek prepišite zgornjo razlago!
[bookmark: _Hlk36222024]ZAPISANE PREVODE SLIKAJ IN MI JIH POŠLJITE NA E-MAIL!

2. ABILITY / NO ABILITY / POSSIBILITY / IMPOSSIBILITY (sposobnost/ nezmožnost/ možnost / nezmožnost

CAN / CAN'T 

He can cook very well.  (ability / sposobnost - zna)
He can't cook very well.  (no ability / nezmožnost - ne zna)

You can see old things in a museum. (possibility- možnost)

PAST ABILITY AND NO ABILITY:

He could cook very well when he was young.  (je znal)
He  couldn't cook very well when he was young.  (ni znal)


FUTRUE ABILITY AND NO ABILITY:

He will be able to cook. (bo znal)
He won't be able to cook (ne bo znal)

ZA MODALNIM GLAGOLOM VEDNO PRIDE NEDOLOČNIK!!!!


NALOGE:

Zgornjo razlago prepiši v zvezek in nato reši dva delovna lista s spleta z oznako ABILITY-NOABILITY!! Če nimaš možnosti tiskanja listov, piši v zvezek. 
Se opravičujem za slabše slike ampak nalogo se da vseeno rešiti, če ne drugače pa predvidevaj. 
Prevode napiši v zvezek. Pazi na čas!!!

ZAPISANE PREVODE SLIKAJ IN MI JIH POŠLJITE NA E-MAIL!









3. OBLIGATION / NO OBLIGATION ( obveznost, dolžnost / neobveznost)

MUST  (stroga obveznost)
HAVE TO  (stroga obveznost)
SHOULD ( mila obveznost, bolj nasvet)
NEED TO (nuja)

DON'T HAVE TO ( neobveznost)
NEEDN'T  (neobveznost) 

PAZI!!!
Nikalna oblika MUSTN'T  se NE uporablja kot neobveznost, ker pomeni »ne smeš« in dejansko pomeni prepoved do katere še pridemo kasneje!!!!

PRIMERI:

You must listen to your parents.   Moraš poslušati starše.
You have to listen to your parents.  Moraš poslušati starše.
PAZI!!!   SHE/HE/ IT   HAS TO LISTEN TO HER PARENTS!!!!!!

You should listen to your parents.  Moral bi poslušati starše. 
You need to listen to your parents. Potrebno je poslušati starše. 
NE POZABI:  ZA MODALNIM GLAGOLOM VEDNO PRIDE NEDOLOČNIK!!!!

Razlika med HAVE TO IN MUST ( samo kot informacija, pri ocenjevanju razlikovanja med obema ne bom zahtevala) :
HAVE TO se razlikuje od MUST v tem, da se uporablja, kadar govorimo o stvareh, ki jih moramo narediti, ker nam tko naročajo okoliščine.
I have to clean my room.
I have to go to work.
MUST pa uporabljamo za neposrednje ukaze oseb z avtoriteto, javna pravila in opozorila. 
You must park here.
Dogs must be on a leash  in  the park.




PAST AND FUTURE OBLIGATION:
PRESENT: I have to go to work.
PAST: I had to go to work.
FUTURE: I will have to go to work. 

PAST AND FUTURE FOR NO OBLIGATION:
PRESENT: I don't have to study today.
PAST: I didn't have to study yesterday.
FUTURE: I won't have to study tomorrow. 
NE POZABI:  ZA MODALNIM GLAGOLOM VEDNO PRIDE NEDOLOČNIK!!!!

MUST NIMA PRETEKLE INPRIHODNJE OBLIKE! Uporabimo preteklik in prihodnjik kot pri HAVE TO!!!
I must clean my room. 
I had to clean my room.
I will have to clean my room. 

NALOGE:
V zvezek zapiši zgornjo razlago. Če kaj ni jasno mi piši in se dodatno pomeniva.
Reši delovne liste s spleta  z oznako OBLIGATION.
Če nimaš tiskalnika, piši reštve v zvezek. 
Zgleda dosti ampak so vmes še slike in razlage tako, da mislim, da ni preveč dela.
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